
PROTOKÓŁ  Nr 25 / 2010

z posiedzenia Zarządu Osiedla Komorów-Granica, które odbyło się w Szkole LO w 
Komorowie w dniu  12 lutego 2010

Obecni: K. Czarnocki, M. Grobelny, M. Dobraczyńska-Kozarska, Michał Jeżewski, Z. 
Kowalewicz, I. Wardal

                                                PORZĄDEK ZEBRANIA
1. Odczytanie protokołów z zebrań odbytych w dniach 27.11.2009 i 8.01.2010
2. Omówienie funkcjonowania strony internetowej Zarządu
3. Problem quadów na terenie Komorowa
4. Realizacja budżetu na 2010 r.
5. Praca Poczty w Komorowie

Ad.1
Protokoły odczytał Przewodniczący Zarządu. Zostały przyjęte przez aklamację.
Ad.2
        Zobowiązano p. G.Pieścik-Bojarską do uporządkowania zaległych protokołów z 
posiedzeń   Zarządu i umieszczenie na stronie internetowej.
        Przewodniczący M. Jeżewski zwrócił uwagę, że nie ma dostatecznej informacji 
na stronie odnośnie wydzielenia Komorowa od gm. Michałowice. Zobowiązano p. Z. 
Kowalewicza do założenia linku z odnośnikiem do strony www.nowagmina.pl
        W wyniku dyskusji nad funkcjonowaniem strony postanowiono, że od 1 marca 
2010 administratorem strony będzie p. Rafał Madycki. Nadzór nad  treścią i 
funkcjonowaniem strony nadal będą mieli pp. Ignacy Wardal i Z. Kowalewicz.
Ad.3
        Mieszkańcy Komorowa zwracają się do Zarządu z prośbą, aby zająć stanowisko 
w sprawie jeżdżących po okolicy quadów.  W wyniku dyskusji p. M. Jeżewski w 
imieniu Zarządu wystąpi do Gminy z prośbą o ustawienie przy wjazdach do 
kompleksów leśnych na terenie Gminy  tablic   informujących o zakazie poruszania 
się po lesie pojazdów mechanicznych.
Ad.4
a) Zobowiązano p. M. Dobraczyńską-Kozarską do nawiązania kontaktów z ZHR w 
sprawie  wydatkowania przyznanych pieniędzy ,
b) p. Z. Kowalewicz poinformuje p. Dąbrowską z Towarzystwa Opieki na Zwierzętami 

o przyznanych funduszach i sposobie ich wydatkowania,
c) p. M. Grobelny zbierze informacje na temat tablic ogłoszeniowych dla 

mieszkańców. Na następnym zebraniu przedstawi projekt, ceny, zaproponuje 
miejsca dla ich ustawienia,

d) sprawa zagospodarowania centrum Komorowa. Zobowiązano p. M. Jeżewskiego 
do zebrania informacji na temat realizacji przebudowy al. M. Dąbrowskiej.

e) P. M. Kozarska nawiąże kontakt z Dyrekcja Poczty w Pruszkowie w sprawie 
polepszenia usług dla mieszkańców Komorowa oraz wyjaśni kwestie gruntów na 
którym stoi stary budynek Poczty.

Następne zebranie zaplanowano na 26 marca 2010 r.

                  

Protokolant: G. Pieścik-Bojarska

http://www.nowagmina.pl/
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